



AFGEVAARDIGDEN OOST-VLAANDEREN

Verslag 169 van de vergadering van 07.11.2023 – Bergenmeers - Destelbergen
(aanvang 19u45 – einde 22u30)

Aanwezig : Peter BUYSE - Eric FELS – Joke RENNEBOOG - Georges ROBBE – Roger VAN de VYVER
Marc VAN RYSSEL (vanaf 20u30) en Stijn VERSTICHEL (PGA) - Kris FELS (BO) - Siegfried VAN PUYVELDE (A2)
Verontschuldigd : Jan VAN LANTSCHOOT (BO)

1.VERSLAG 168 van 04/10/2023 : Is reeds elektronisch goedgekeurd en gepubliceerd

2.OVERZICHT MAILS vanaf 04/10/2023 : Deels met betrekking op de huidige agenda en deels zonder verdere toelichting.

3.VERSLAG ANKERPUNT: Gezien de opdracht van Stijn ontdubbeld is zodat hij nog enkel ankerpunt is voor de clubs is zijn bevraging uiteraard beperkter (p.m. - Patrick Van Herzele is nu het aanspreekpunt voor de scheidsrechters).

Hierbij de voornaamste interventies van Stijn :

- Vraag omtrent goaltending
- Staat van de netten in een sporthal
- Vraag om bemiddeling in een geschil tussen twee clubs
- Geen maaltijd bij wedstrijden over het middaguur
- Eerste feedback omtrent het spelregelbewijs
- Vraag afgevaardigde bij provinciale bekerfinales O.VI.

4.OVERLEGMOMENT MET CLUBS 30/11/2023

Peter vernam dat de e-learning gestart is. Roger volgde de cursus en is zeer positief, zeker over de presentatie. Uit contacten met clubafgevaardigden blijkt dat er nog veel vragen zijn, zodat het onderwerp van dit overleg zeker aangewezen blijft.

Een rondvraag binnen de groep leert ons dat er nog heel wat aspecten zijn die aan bod kunnen komen, zoals :

- e-learning moet breder bekeken worden dan voor de refs alleen
 - e-learning is noodzakelijk gezien er wel wat geïnteresseerden zijn die in de onmogelijkheid zijn om een cursus op verplaatsing te volgen
 - er zijn verschillende gradaties in belangstelling zodat er diverse opleidingen noodzakelijk zijn
 - er wordt gevraagd om zoveel mogelijk youth officials officieel aan te duiden, samen met een ervaren ref
 - de communicatie van de clubs intern moet versterkt worden, zodat ook families aangesproken worden
- Volgende week wordt gepeild naar de reeds bevestigde belangstelling zodat wij later een toepasselijke herinneringsmail kunnen sturen.

In de marge geeft Kris toelichting bij de stand van zaken bij de herwerking van CD 201, die even on hold staat tot de aan te werven manager officials kan starten.

5.TE BESPREKEN ANTWOORDEN OP MAILS

§ Op onze vraag omtrent de voorwaarden voor uitnodiging voor BNT-wedstrijden kregen we nog geen respons.

Zijn er mogelijks richtlijnen voor bestuurders/medewerkers van Basketbal Vlaanderen voor de besteding van hun representatiebudget ?

Kris en Siegfried geven meer duiding maar toch dringt de vergadering aan op een duidelijk antwoord op onze mail. Een rappel zal gestuurd worden.

§ Op onze vraag over genderdispensatie en regelgeving hieromtrent kregen we een beknopt antwoord van Emily Lecompte.

Ondanks het feit dat er ter zake blijkbaar weinig dossiers opgestart werden verwijzen we naar toepassingsmodaliteiten in Engeland. Wij achten het zeker opportuun dat er regelgeving komt vanuit FIBA en dat Basketbal Vlaanderen deze thematiek opneemt in het nieuw uit te werken beleidsplan.

Joke neemt hieromtrent contact op met Emily.

6.AANGEBRACHTE ITEMS

§ Recuperatie verzekeringskost Multimovers. Gezien het probleem niet helemaal duidelijk is zal Peter zal dit verder aankaarten met Ingrid Van Caeneghem (Red Wolves Houtem)

§ Verdere vragen van Red Wolves Houtem zijn :

- Prestaties scheidsrechters : kunnen pas later (december ?) ter beschikking zijn
- Meerekenbaarheid prestaties refs in BNXT : wordt verder onderzocht



§ Opstart platform landelijk spelende clubs

Roger ziet in dergelijk overlegorgaan een duidelijke spreekbuis naar het beleid toe.

Siegfried verwijst naar de bedoeling en de werking van de TDM-platformen.

Peter suggereert dat themavergaderingen voor de rechtstreeks bij het thema belanghebbende clubs eerder productief zullen zijn.

Verder beraad blijkt hier dan ook aangewezen.

§ Aanduiding scheidsrechters door het ankerpunt (mail Eddy Hendryckx)

Stijn licht de werking in West-Vlaanderen toe en maakt de vergelijking met Oost-Vlaanderen waar deze anders verloopt. Wij onthouden ons dan ook van commentaar.

§ Diplomaplicht voor jeugdcoaches (mail Fred Wuyts)

Peter verwijst naar de visie van VTS maar geeft mee dat cursussen nu in modules en via e-learning kunnen gevolgd worden. Joke voegt evenwel toe dat het wel een moeilijke combinatie kan zijn met beroepsleven. Zij wil het daarover wel eens opnemen met Emily Lecompte.

Roger vraagt dat het niveau toch niet te laag mag worden want een cursus biedt toch meer houvast om op een degelijke manier basketles te geven.

7.INFO

§ BASKETBAL VLAANDEREN

Kris overloopt enkele belangrijke items, waaraan gewerkt wordt :

- Werking ad-hoc werkgroepen
- Aanwerving manager officials
- Budgetoefening
- Opstellen beleidsplan

§ BASKET BELGIUM

Kris meldt dat o.a. volgende dossiers aan bod kwamen

- Licentiecommissie
- Competitieboek
- Evaluaties

VOLGENDE VERGADERING : donderdag 7/12 om 19u30 in Witte Molen – Sint-Niklaas

Verslag

Eric Fels